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Abstract (en)
[origin: CN112901385A] A fuel distributor (1) which has a pressure accumulator pipe (2) for receiving pressurized fuel where the pressure
accumulator pipe has a forged main body (6) with a longitudinal cavity (10). At least one connector flange (6) is configured in one piece from the
same material on the main body (6). The connector flange (7) has an injector connector (4) with a connecting duct to the longitudinal cavity (10).
A cup-shaped injector receptacle (14) is joined to the injector connector (4). The injector receptacle is a single-piece deep-drawn part or a single-
piece extruded part or a single-piece turn-milled part, and is connected to the injector connector (4) by way of a fuel-tight join, or by way of brazing
technology.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Kraftstoffverteiler 1, welcher ein Druckspeicherrohr 2 zur Aufnahme von unter Druck stehendem Kraftstoff aufweist.
Das Druckspeicherrohr 2 besitzt einen geschmiedeten Grundkörper 6 mit einem Längshohlraum 10. Am Grundkörper 6 ist materialeinheitlich
einstückig zumindest ein Anschlussflansch 7 ausgebildet. Der Anschlussflansch 7 weist einen Injektoranschluss 4 mit einem Verbindungskanal 12
zum Längshohlraum 10 auf. Am Injektoranschluss 4 ist eine tassenförmige Injektoraufnahme 14 gefügt. Die Injektoraufnahme 14 ist ein einstückiges
Tiefziehteil oder ein einstückiges Fließpressteil oder ein einstückiges Dreh-Frästeil und durch eine kraftstoffdichte Fügung, insbesondere löttechnisch
mit dem Injektoranschluss 4 verbunden.
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